
Protokoll styrelsemöte Borlänge Bridge klubb 

Datum:  2019-10-01 
 

Närvarande: Per-Åke Good, Marianne Löfqvist, Sven Nilsson, Håkan Gabrielsen, 

Kjell Lundqvist och Irene Mattsson. 

 

Mötet öppnas: Ordförande öppnar mötet 

 

Föregående protokoll: Minnesanteckningar och aktivitetslistan utan anmärkning  

 

Ekonomi: - 69 tkr per juli månad, beror främst på flytt, inköp av TV-

apparater och justering av ruterkontot 

 

Tävlingsverksamhet: Brickläggningsmaskin har varit på underhåll till en kostnad av c:a 

3900kr. 

Utomstående förbjuds att lägga brickor. 

    

Kursverksamhet:  Nybörjarkursen går bra, det är tolv stycken som medverkar vilket är 

positivt.  

 Torsdagen den 28 november blir det premiär för nybörjare att 

spela första gången, GRAND OPENING.  

     

Lokalen/utrustning:  Mia har fått uppdrag att köpa in tassar till stolar. 

 

Övriga frågor: Beslut att PRO får hyra Bridgemate. 

 Ordförande får i uppdrag att förhandla fram hyra för ovanstående. 

PRO ska installera ett gratis program på klubbens dator som 

administrerar bridgemate. 

 

Frågan om PRO ska finnas med på hemsidan bordläggs. 

  

 Beslut att vi betalar halva kostnaden av inköpt kabel på c:a 900kr för 

bildskärmar. 

    

   

 

Kommande styrelsemöte den 4 november och 3 december kl. 16:45. 

 

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 

 

Vid protokollet  

 

 

 

 

____________________________  _____________________________ 

Sven Nilsson, sekreterare    Per-Åke Good, ordförande, justerare 


